

Vienna, 25.01.2017; Pioneers Festival wird als weltklasse Event bei den Eventex Global Event Awards in Dublin ausgezeichnet.

Das jährlich in der Wiener Hofburg stattfindende Pioneers Festival konnte sich gegen die namhafte internationale Konkurrenz bei den 7. Eventex Global Event Awards in Dublin durchsetzen und mit Silber in der Kategorie "Best Conference 2016" ausgezeichnet werden.

"Wir sind unglaublich stolz auf das gesamte Team, das ist ein großer Erfolg!" sagt Mitgründer Jürgen Furian der mit seinem Team auf ein erfolgreiches Jahr 2016 zurückblicken darf.

Neben dem Pioneers Festival, welches bereits seit 2012 die Elite der internationalen Technologie- und Innovation Szene, wie den Wikipedia Gründer Jimmy Wales oder Tesla Investor Tim Draper, nach Wien holt, managt das Unternehmen zusammen mit dem Startup Investor SpeedInvest Österreichs größten Venture Capital Fonds. Zudem bringt die Innovationsberatung Pioneers Discover innovative Startups mit Industriegrößen, wie Cisco, PWC, Microsoft, oder Porsche Holding, für die Entwicklung gemeinsamer Zukunftsprojekte zusammen.

Zum nächsten Event lädt das Pioneers Festival am 1.-2. Juni sein kuratiertes Publikum bestehend aus Unternehmern, Investoren und Entscheidungsträgern aus mehr als 100 Nationen in die Wiener Hofburg um die Entwicklungen rund um den Schwerpunkt "Human Augmentation" zu erleben und zu diskutieren. Dabei steht im Fokus wie der Mensch durch heutige und zukünftige Technologien positive Entwicklungen herbeiführen kann die bisher noch nicht möglich waren. Themen sind unter anderem Künstliche Intelligenz, Biotechnologie und Gesundheit, Klima und Energie.

"Wir freuen uns auf ein weiteres spannendes Jahr und möchten uns bei all unseren Partner bedanken, ohne die diese Spitzenleistungen nicht möglich wären." sagt Pioneers Mitgründer Andreas Tschas.

-----

World Class Pioneers

Vienna, 25.01.2017

Pioneers Festival Wins Silver at Eventex Global Event Awards

The annual Pioneers Festival saw off worldwide competition to claim Silver in the Best Conference 2016 category at the Seventh Eventex Global Event Awards in Dublin last night.

"We are extremely proud of the whole team, this is a great success!" said Pioneers co-founder Andreas Tschas, reflecting on a successful 2016 with his team.

Pioneers Festival, which takes place at the 500-year-old Hofburg palace in Vienna, has been drawing top-notch international tech and innovation leaders like Wikipedia founder Jimmy Wales and Tesla investor Tim Draper since 2012.

More than 500,000 people have watched Pioneers Festival over the past five years on the event's internet live stream. The 2017 Festival, which takes place on June 1st-2nd, will gather a curated audience of 3,000 international entrepreneurs, investors, and executives, with more than 100 nationalities represented.

The 2017 Pioneers Festival theme is Human Augmentation, and centres upon the technological advancements that have the power to impact our identity and our values. The event will showcase and nurture the deep tech that will ultimately change the way we interact and the way we live. Topics like Artificial Intelligence, Life Sciences, Cleantech, Cyber Security, Outsourcing to Autonomous Systems, and How to create Impact through Technology will headline the agenda.

Through its Pioneers Ventures division, Pioneers also manages the largest Austrian venture capital fund in co-operation with Viennese investment company Speedinvest. Meanwhile its innovation consultancy Pioneers Discover fosters business relationships between established corporations like Cisco and innovative startup companies, so that they can collaborate on future projects.

“We look forward to another exciting year and want to thank all our partners,” adds Tschas. “Without them it would not be possible to achieve such outstanding success year after year.” says Tschas.”

Maria Ines Carrelli

Head of Brand

maria.ines.carrelli@pioneers.io | +44 7984 487757

Pioneers #MakePeoplePioneer